
J e g y z ő k ö n y v  

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési 

Bizottsága nyílt üléséről. 

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

 

A Bizottsági ülés ideje: 2023. április 24. napján 8:00 órakor 

  

A Bizottság részéről megjelentek: 
Schweitzer Tamás bizottsági elnök 

Kracson Norbert bizottsági tag 

Szőnyi István bizottsági tag 

Suhanesz Péter bizottsági tag 

Jászter Beáta bizottsági tag 

Kőhalminé Bodnár Judit bizottsági tag 

 

Az ülésről távol volt: 

Pasztorniczky István bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Hoffmann Zsolt, a Sátoraljaújhelyi Hivatásos Tűzoltó Parancsnokság mb. parancsnoka 

Rácz-Tóth Nikoletta, a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

Jánosi Attila, a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Hoffmann Zsolt, a Sátoraljaújhelyi Hivatásos Tűzoltó Parancsnokság mb. parancsnoka 

Bodnár Attila Pál, a Sátoraljaújhelyi Hivatásos Tűzoltó Parancsnokság 

 parancsnokhelyettese, 

Rácz-Tóth Nikoletta, a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

Jánosi Attila, a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

 

Jegyzőkönyvvezető: Komjáthy Krisztina Marianna 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket, és megállapította, hogy a 

Városüzemeltetési Bizottság határozatképes, mert 7 tagból 5 tag jelen van, egyben az ülést 

megnyitotta. Megkérdezte, hogy van-e valakinek javaslata a napirendi pontokra vonatkozóan.  

 

Kracson Norbert bizottsági tag: javasolta, hogy a Sátoraljaújhelyi Hivatásos Tűzoltóság 

képviseletében megjelent vendégek elfoglaltsága miatt a meghívóban szereplő 4. napirend 

kerüljön első napirendként megtárgyalásra.  

 

Tekintettel arra, hogy a napirenddel kapcsolatban egyéb javaslat nem hangzott el, Schweitzer 

Tamás bizottsági elnök szavazásra bocsátotta a módosított napirend elfogadását. 
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Az ülés tervezett napirendjét a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 

 

S z a v a z á s : a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal 

– egyhangúlag – elfogadta az ülés napirendjét az alábbiak szerint: 

 

Napirend:  

 

1. Előterjesztés a Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegyei Katasztrófavédelmi 

Igazgatóság Encsi Katasztrófavédelmi Kirendeltség Sátoraljaújhelyi Hivatásos 

Tűzoltó Parancsnokság 2022. évi tevékenységéről szóló tájékoztató elfogadására 

Előterjesztő: Hoffmann Zsolt tű. százados mb. tűzoltóparancsnok 

2. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 

4/2023.(II.14.) önkormányzati rendelet módosítására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

3. Előterjesztés a közterület-használat engedélyezésével kapcsolatos eljárásról szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

4. Előterjesztés a közterületek rendjéről szóló önkormányzati rendelet 

megalkotására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

5. Előterjesztés bizottsági hatáskörbe tartozó forgalmi rend felülvizsgálatára 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 
 

 

1. napirendi pont 

Előterjesztés a Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Encsi 

Katasztrófavédelmi Kirendeltség Sátoraljaújhelyi Hivatásos Tűzoltó Parancsnokság 

2022. évi tevékenységéről szóló tájékoztató elfogadására 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: köszöntötte Hoffmann Zsolt mb. parancsnokot, és 

megkérdezte, hogy van-e szóbeli kiegészítése az előterjesztéssel kapcsolatosan. 

 

Hoffmann Zsolt mb. parancsnok: köszöntötte a megjelenteket. Megköszönte a meghívást az 

ülésre, valamint, hogy előre került a napirendjük. 2022-ben tiszti hiány volt, amely Ruzsinszki 

László személyében műszaki biztonsági tiszti beosztással betöltésre került. Sátoraljaújhely 

városhoz tartozik Széphalom is, ahol Önkéntes Tűzoltó Egyesület működik, akiknek munkáját 

szeretné előtérbe helyezni. 2019. október 1-től kilenc vonulása volt az egyesületnek Hivatásos 

Tűzoltó egységgel együtt. 2022-ben két vonulásuk volt, mely kistelepülési szinten elég nagy 

arány. Szakmailag felkészültek, és az eszközparkjukat is folyamatosan fejlesztik. A 

Sátoraljaújhelyi Hivatásos Tűzoltóság 2024-ben ünnepli 150. évfordulóját. Remélte, hogy a 

város vezetősége hozzájárul majd az ünnepség lebonyolításához. 15 évvel ezelőtt szerelt fel 

tűzoltónak, és emlékszik, hogy nagyvolumenű rendezvény került megszervezésre a135. 

évforduló kapcsán.  

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: a rendezvény megszervezésének véleménye szerint nem 

lesz akadálya, polgármester úrral kell felvenni a kapcsolatot. Biztosan támogatni fogja, mert a 

város külön hangsúlyt fektet az évfordulós eseményekre. 

 

Kérdések következtek. 
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Schweitzer Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy a vonulással kapcsolatos 

statisztikában szereplő tűzesetek száma miért olyan kiugróan magas a többi adathoz képest.  

 

Hoffmann Zsolt mb. parancsnok: 2022-ben nagyon sok szárazfű öngyulladás történt, emiatt 

növekedett a tűzesetek száma, és voltak olyan területek, ahová naponta jártak vissza oltani. A 

természetvédők nem engedik felszántani a területet, folyamatosan történik az oltásuk.  

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: megköszönte a Sátoraljaújhelyi Hivatásos Tűzoltóság 

munkáját. Kérte, hogy keressék majd polgármester urat illetve a hivatalt az évfordulós 

rendezvény szervezését illetően.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Schweitzer Tamás bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegyei Katasztrófavédelmi 

Igazgatóság Encsi Katasztrófavédelmi Kirendeltség Sátoraljaújhelyi Hivatásos Tűzoltó 

Parancsnokság 2022. évi tevékenységéről szóló tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak 

szerint fogadja el. 

 

S z a v a z á s : a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal 

– egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési Bizottsága 

16/2023. (IV.24.) határozata 

a Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Encsi 

Katasztrófavédelmi Kirendeltség Sátoraljaújhelyi Hivatásos Tűzoltó Parancsnokság 

2022. évi tevékenységéről szóló tájékoztató elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegyei 

Katasztrófavédelmi Igazgatóság Encsi Katasztrófavédelmi Kirendeltség Sátoraljaújhelyi 

Hivatásos Tűzoltó Parancsnokság 2022. évi tevékenységéről szóló tájékoztatót az 

előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

2. napirendi pont 

Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 

4/2023.(II.14.) önkormányzati rendelet módosítására 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: köszöntötte Rácz-Tóth Nikoletta osztályvezető asszonyt, 

és megkérdezte, hogy van-e szóbeli kiegészítése az előterjesztéssel kapcsolatosan. 

 

Rácz-Tóth Nikoletta osztályvezető: a költségvetés módosításnak legfőbb apropója a 

hitelfelvétel. Ígérvényt kellett vállalni, hogy a következő képviselő-testületi ülésig a 300 millió 

forint hitel beépítésre kerül a költségvetésbe. A költségvetés módosítás csak a hitelre irányult, 

egyéb módosítás nem történt. 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye 

az előterjesztésre vonatkozóan. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Schweitzer Tamás bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési Bizottság javasolja a 
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képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről 

szóló 4/2023. (II.14.) önkormányzati rendelet módosítására vonatkozó előterjesztést fogadja el. 

 

S z a v a z á s : a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal 

– egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési Bizottsága 

17/2023. (IV.24.) határozata 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 4/2023.(II.14.) 

önkormányzati rendelet módosításáról  
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi 

költségvetéséről szóló 4/2023. (II.14.) önkormányzati rendelet módosítására vonatkozó 

előterjesztést fogadja el. 

 

Szőnyi István bizottsági tag 8:09 órakor megjelent a teremben. 

 

3. napirendi pont 

Előterjesztés a közterület-használat engedélyezésével kapcsolatos eljárásról szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy jegyző úrnak van-e szóbeli 

kiegészítése az előterjesztéssel kapcsolatosan. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a városban lévő roncsautók számának emelkedése, valamint a 

felhatalmazó rendelkezésben történt módosítás tette szükségessé az új rendelet megalkotását. 

Feltérképezésre kerültek a roncsautók a városban, melyek száma jelenleg 16 db. A roncsautók 

több mint fele beazonosításra került, rendszámmal vannak ellátva, és a tulajdonosok is ismertek. 

A rendszámmal nem rendelkező roncsok esetében lehetőség van a felnyitásra, és alvázszám 

alapján kerül majd azonosításra, illetve elszállításra. Első körben felszólítás kerül kiküldésre a 

tulajdonosnak, hosszabb határidővel, annak érdekében, hogy legyen ideje önként elszállítani. 

Amennyiben a felszólításra nem történik reagálás, az autók elszállításra kerülnek a 

Sátoraljaújhelyi Városellátó Szervezet telephelyére, ideiglenes tárolásra. Amennyiben nem 

jelentkezik a tulajdonos az autóért liciteljárás keretei között értékesítésre kerül, de ha az ár nem 

fedezi a költségeket, amelyek ráfordításra kerültek az autóval kapcsolatosan, a különbözet 

behajtásra kerül a tulajdonostól, ha szükséges végrehajtási eljárás indításával. 

 

Kérdések következtek. 

 

Kracson Norbert bizottsági tag: megkérdezte, hogy a roncsautókkal kapcsolatosan 

megalkotott rendelet befolyásolja-e a korábbi ügyeket, ahol felszólítás már korábban ki lett 

küldve.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: alkalmazásra kerülnek a rendeletben foglaltak, nem kezdődik 

elölről a folyamat. Korábban nem volt leszabályozva, hogy a felszólítás kiküldése után mi a 

további lépés, ezért javasolt az új rendelet megalkotása.  

 

Kracson Norbert bizottsági tag: megkérdezte, hogy mikor kerülhet alkalmazásra a rendelet, 

ha elfogadja a képviselő-testület, a következő napon már érvényesíthető-e. 
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dr. Terdik Sándor jegyző: a következő napon hatályba lép. 

 

Kracson Norbert bizottsági tag: kérte, hogy a Károlyi lakótelepen lévő két roncsautó kerüljön 

első körben elszállításra, mert a folyamatban lévő kivitelezési munkák miatt útban vannak. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: ismeri az esetet, a tulajdonos miskolci lakos, két alkalommal már 

fel lett szólítva, melyre nem reagált, kap még egy komolyabb felszólítást. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Schweitzer Tamás bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a közterület-használat engedélyezésével kapcsolatos eljárásról 

szóló önkormányzati rendelet megalkotására vonatkozó előterjesztést fogadja el. 

 

S z a v a z á s : a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal 

– egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési Bizottsága 

18/2023. (IV.24.) határozata 

a közterület-használat engedélyezésével kapcsolatos eljárásról szóló önkormányzati 

rendelet megalkotásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy a közterület-használat engedélyezésével kapcsolatos 

eljárásról szóló önkormányzati rendelet megalkotására vonatkozó előterjesztést fogadja el.  

 

4. napirendi pont 

Előterjesztés a közterületek rendjéről szóló önkormányzati rendelet megalkotására 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy jegyző úrnak van-e szóbeli 

kiegészítése az előterjesztéssel kapcsolatosan. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: ennél a rendeletnél is a felhatalmazó rendelkezés módosult. A 

Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegyei Kormányhivatal törvényességi felügyelete folyamatosan 

monitorozza az önkormányzat rendeleteit. A legutóbbi jogszabály változás miatt módosult a 

rendelet, ennek értelmében a felhatalmazó rendelkezés is, valamint a duplikáció elkerülése 

érdekében kikerültek belőle a roncsautókra vonatkozó rendelkezések, illetve a kutyák 

sétálóutcában történő sétáltatására vonatkozó rendelkezések is módosultak. A veszélyhelyzet 

ideje alatt engedélyezett volt kutyák sétáltatása a sétálóutcában, mely során a kutyatartók 

kulturáltan, problémamentesen használták az elmúlt években a területet, ezért a rendelet 

módosításra került, amelynek értelmében a sétálóutcát kutyasétáltatásra is használhatják majd 

a kutyatulajdonosok. 

 

Kérdések következtek. 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy mit is takar valójában a rendőrségi 

jelzés a hiányos öltözködéssel kapcsolatosan. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a Sátoraljaújhelyi Rendőrkapitányság több alkalommal jelezte a 

Hivatal felé, hogy a város néhány területén, konkrétan a Rákóczi utcán, a Húsáruház környékén 
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hiányos, megbotránkoztatást keltő ruházattal közlekednek az ott élők. A Rendőrség nem 

rendelkezik eszközzel az intézkedésre, ezért a hivatal segítségét kérték olyan jogszabály 

megalkotásában, amelynek hatályba lépésével a jövőben kiszűrhetők az említett cselekmények. 
 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Schweitzer Tamás bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a közterületek rendjéről szóló önkormányzati rendelet 

megalkotására vonatkozó előterjesztést fogadja el. 

 

S z a v a z á s : a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal 

– egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési Bizottsága 

19/2023. (IV.24.) határozata 

a közterületek rendjéről szóló önkormányzati rendelet megalkotásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy a közterületek rendjéről szóló önkormányzati rendelet 

megalkotására vonatkozó előterjesztést fogadja el. 

 

5. napirendi pont 

Előterjesztés bizottsági hatáskörbe tartozó forgalmi rend felülvizsgálatára 

 

1. Behajtási engedély kérelem a 12 tonna össztömeget meghaladó az RCZ-Hegyalja 

Autós és Motoros Iskola Kft. tulajdonában lévő tehergépjármű ügyében 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: hasonló behajtási engedély kérelem már előfordult 

korábban, ezért várható volt, hogy a különböző autósiskolák élnek majd a lehetőséggel. Jelen 

esetben az RCZ-Hegyalja Autós és Motoros Iskola Kft. tulajdonosa kérte tehergépjármű 

szerelvényével történő behajtás engedélyezését a város 12 tonna súlykorlátozással ellátott 

útszakaszaira. Az indoklás egyértelmű, a járműszerelvény az oktatás és a vizsga során üresen 

közlekedik, tehát nem haladja meg a 12 tonna össztömeget. Megkérdezte, hogy van-e valakinek 

kérdése, véleménye az előterjesztésre vonatkozóan. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés és vélemény nem hangzott el, Schweitzer Tamás bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési Bizottság átruházott 

hatáskörben járuljon hozzá az RCZ-Hegyalja Autós és Motoros Iskola Kft. tulajdonában lévő, 

MAN típusú (MAN-238 és XWS-075 forgalmi rendszámú) tehergépjármű szerelvény egyedi 

behajtási engedélyének megadásához, a város 12 tonna súlykorlátozással ellátott 

útszakaszaira, oktatás és a vizsga során rakomány nélküli járműszerelvénnyel. 

 

S z a v a z á s : a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal 

– egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési Bizottsága 

20/2023. (IV.24.) határozata 

egyedi behajtási engedély megadásáról 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési Bizottsága 

átruházott hatáskörben hozzájárul az RCZ-Hegyalja Autós és Motoros Iskola Kft. 

tulajdonában lévő, MAN típusú (MAN-238 és XWS-075 forgalmi rendszámú) tehergépjármű 

szerelvény egyedi behajtási engedélyének megadásához, a város 12 tonna súlykorlátozással 

ellátott útszakaszaira, oktatás és a vizsga során rakomány nélküli járműszerelvénnyel. 

 

2. Sátoraljaújhely, Mező utca „Behajtani tilos” közúti jelzőtábla kihelyezése „Kivéve 

engedéllyel” kiegészítő táblával  

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: a soron következő bizottsági hatáskörbe tartozó 

előterjesztés a KRESZ tábla kihelyezésével kapcsolatos kérelem. A Sátoraljaújhely, Mező 

utcában lakók jelzése alapján a szomszédos Continental Dohányipari Zrt. dolgozói a Mező 

utcában parkolnak és sok esetben akadályozzák az ott lakók számára a parkolást, és az 

ingatlanukhoz való bejutást. Több Fasor utcai lakónak is a Mező utcáról van lehetősége pl. 

tüzelőanyag beszállításra a lakásába. A dohánygyári dolgozók számára, a Mező utcán kívül 

több parkolási lehetőség biztosított a gyár környékén. Az utcában lakók parkolásának 

biztosítása, ingatlanuk megközelítése, továbbá a csütörtöki napokon a kommunális 

szemétszállítás nehézségekbe ütközik. A parkolás szabályozása céljából kétszintű közúti 

jelzőtábla kihelyezése javasolt. 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye 

az előterjesztésre vonatkozóan. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés és vélemény nem hangzott el, Schweitzer Tamás bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési Bizottság átruházott 

hatáskörben járuljon hozzá a Sátoraljaújhely, Mező utca elejére 1 db „Behajtani tilos”, illetve 

a „Kivéve engedéllyel” KRESZ táblák kihelyezéséhez és új forgalmi rend kialakításához. 

 

S z a v a z á s : a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal 

– egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 
Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési Bizottsága 

21/2023. (IV.24.) határozata 

forgalmi rend kialakításáról 
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési Bizottsága 

átruházott hatáskörben hozzájárul a Sátoraljaújhely, Mező utca elejére 1 db „Behajtani tilos”, 

illetve a „Kivéve engedéllyel” KRESZ táblák kihelyezéséhez és új forgalmi rend 

kialakításához. 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök kért szót, melyben az alábbiakat vetette fel: lakossági 

bejelentés alapján, Sátoraljaújhely, Báthory utca és Tompa utca Felsőzsólyomka felőli 

kereszteződésében tükör elhelyezését tartja indokoltnak. Kérte, hogy a soron következő 

bizottsági ülésre kerüljön előterjesztésre. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: Sátoraljaújhely, Bem utca és Rákóczi utca kereszteződésében is 

indokolt lenne egy tükör elhelyezése, mert a Bem utcáról a Rákóczi utcára történő balra 

kanyarodás nagyon problémás.  
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dr. Fazekas Márk Péter aljegyző: az ÉMÁSZ iroda és a másik oldalon működő üzlet forgalma 

miatt mindkét oldalon parkolnak az autók a lámpás kereszteződéstől egészen a kishatárig.  

 

Kracson Norbert bizottsági tag: a lámpás kereszteződésnél a kishatár felé sokan a 

sebességkorlátozást sem tartják be. 

  

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: kérte, hogy ez is kerüljön előterjesztésre a soron 

következő bizottsági ülésre.  

  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés és vélemény nem hangzott el, Schweitzer Tamás bizottsági 

elnök a nyílt ülést 8 óra 29 perckor bezárta. 

 

K.m.f. 

 

 

Jászter Beáta sk. 

jegyzőkönyv-hitelesítő 

Schweitzer Tamás sk. 

bizottsági elnök 

 


